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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  4 juni 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording technische VVD 
Ons kenmerk:   
 

 
 
 
 
 
 

  Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 16 mei 2024 heeft de fractie van de VVD technische vragen gesteld 
over de Stichting Cultuurhuis Hoogeveen.  
  
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Mogen wij de MJB (meerjarenbegroting) inzien De Tamboer? 

 
Ja, u kunt de meerjarenbegroting inzien. Deze is als bijlage 
toegevoegd.   
 

2. Wanneer krijgen wij het onderzoek?  
 
Op 7 mei 2024 hebben wij u per brief geïnformeerd over de financiële 
situatie bij de Stichting Cultuurhuis Hoogeveen. In deze brief hebben 
wij u laten weten dat wij de uitkomsten van het onderzoek door bureau 
Berenschot in het najaar verwachten en met u delen.  
 

3. Is de Flexfoyer er gekomen in overeenstemming met andere partijen 
zoals de IT-HUB of het College?  
 
Voor de realisatie van de Flexfoyer heeft de Stichting Cultuurhuis 
Hoogeveen geen afstemming met andere partijen gezocht.  
 

4. Wat is vanuit De Tamboer met de gemeente de afspraak met het 
ontwikkelen van dit soort activiteiten? 
 
Er zijn geen afspraken tussen de Stichting Cultuurhuis Hoogeveen en de 
gemeente over het ontwikkelen van dit soort activiteiten.  
 

5. We hebben toch laatst een motie aangenomen over een lange termijn 
subsidiestroom planning naar cultuur? 
 
Ja, op 7 september 2023 heeft de gemeenteraad de motie lokale 
culturele basisinfrastructuur aangenomen.  
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6. Wat is hier de status van? Kunnen we dit niet samen zien met de vraag 
van De Tamboer? 
 
In de raadsbrief van 19 december 2023 hebben wij u laten weten dat 
we een nadere verkenning uitvoeren naar de mogelijkheden voor een 
culturele basisinfrastructuur. Deze nadere verkenning voeren we binnen 
de gehele culturele sector uit. De uitkomsten worden in 
overeenstemming met de motie verwerkt in de op te stellen cultuurvisie 
2025-2029. Het betreft enkel een verkenning en geeft geen specifiek 
(financieel) advies over individuele instellingen. Daarom kunnen we de 
vraag van de Stichting Cultuurhuis Hoogeveen niet combineren met de 
verkenning naar culturele basisinfrastructuur.  
 

 
 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       Burgemeester  
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